
 

 

Protokół Nr XXXVIII/2021 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 29 grudnia 2021r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 12
20

 

Zamknięcie obrad – godz. 14
06 

 

 

Ustawowy skład Rady Gminy Wierzchowo stanowi 15 radnych. 

W obradach XXXVIII Sesji Rady Gminy Wierzchowo wzięło udział 14 radnych, według listy 

obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Nieobecna – radna Lidia Kałandyk. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli także: Wójt Gminy Jan Szewczyk, Sekretarz Gminy Tomasz 

Suchoński, Skarbnik Gminy Marta Chłopek, według listy obecności, stanowiącej załącznik nr 

2 do niniejszego protokołu. 

 

Obradom przewodniczył:  Marek Mikulec – Przewodniczący Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Obrady protokółowała: Danuta Łukaszewska – inspektor ds. obsługi rady. 

 

Ad 1 i 2 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec o godz. 12
20

 otworzył XXXVIII Sesję Rady Gminy 

Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie 

gminnym oraz § 22 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu radnych i gości zaproszonych 

oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji uczestniczy 14 

radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poinformował, iż porządek obrad sesji został 

przekazany radnym w terminie wskazanym w §22 pkt 4 Statutu Gminy Wierzchowo. Dla 

przypomnienia odczytał proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczących komisji stałych Rady Gminy z prac w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Trybuna obywatelska. 

8. Uchwalenie budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2022: 

8.1 wystąpienie Wójta Gminy; 



8.2 przedstawienie uchwał Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Szczecinie; 

8.3 opinia Komisji stałych Rady Gminy; 

8.4 podjęcie uchwał: 

8.4.1 uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wierzchowo na lata 2022-2032 – druk nr 229; 

8.4.2 uchwała w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2022– druk 

nr 230. 

9. Podjęcie uchwał: 

9.1. uchwała w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Wierzchowie – druk nr 231; 

9.2. uchwała w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022 – druk 

nr 232; 
9.3. uchwała w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji stałych Rady Gminy 

Wierzchowo – druk nr 233; 

9.4. uchwała w sprawie uchwalenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Wierzchowo – druk nr 234; 

9.5. uchwała w sprawie wyrażenia zgody  na wydzierżawienie nieruchomości 

gruntowych oraz zwolnienia z obowiązku oddania w dzierżawę nieruchomości 

gruntowych w drodze przetargu – druk nr 235; 

9.6. uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2021 – druk nr 

236. 
10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

11. Komunikaty i sprawy różne. 

12. Zamknięcie sesji. 

 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z pośród Radnych lub 

Wójt chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej przedstawionym porządku 

obrad, ewentualnie chciałby zaproponować zdjęcie z porządku obrad któregoś  

z tematów? 

Radni i Wójt nie zgłosili zmian do porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 3. 

 

Ad 3 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poinformował, że Protokół z posiedzenia XXXVII 

Sesji Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 30 listopada 2021 roku został wyłożony do 

wglądu w biurze Rady. Do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęła żadna uwaga dotycząca 

zawartych w nim zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i uwag do protokołu uregulowana 

została w § 39 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęła żadna uwaga 

dotycząca zapisów w protokole, Przewodniczący Rady uznał przygotowany protokół za 

sporządzony poprawnie i poddał pod głosowanie jego przyjęcie. 

Zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu z XXXVII sesji Rady Gminy? 

 



Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z XXXVII 

sesji Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 3 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 4. 

 

Ad 4 

 

Sprawozdanie pisemne Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik nr 

3 do nin. protokołu. 

 

Wobec braku zapytań i dyskusji w sprawie przedłożonego sprawozdania Przewodniczący 

obrad zamknął pkt 4 porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 5. 

 

Ad 5 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec  poinformował, że w grudniu bieżącego roku odbyło 

się jedno posiedzenie komisji stałych Rady Gminy i było to posiedzenie wspólne, na którym 

Komisje dokonały analizy całości materiałów dotyczących projektu budżetu Gminy 

Wierzchowo na rok 2022, zaopiniowały projekty uchwał Wójta Gminy wprowadzone pod 

obrady sesji w miesiącu grudniu 2021 roku oraz opracowały i przyjęły plany pracy swoich 

Komisji. Poprosił radnego Ryszarda Borowicza - Przewodniczącego komisji wiodącej 

tematycznie tego posiedzenia, tj. Komisji Budżetu i Finansów Rady Gminy o złożenie 

informacji z posiedzenia. 

 

Ryszard Borowicz - Przewodniczący Komisji wiodącej tematycznie, tj. Komisji Budżetu i 

Finansów przedstawił informację z posiedzenia wspólnego Komisji Budżetu i Finansów, 

Komisji Kultury, Komisji Rolnictwa i Komisji Rewizyjnej – protokół Komisji stanowi 

załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący obrad zamknął punkt 5 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 6. 

 

Ad 6 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poinformował, że w okresie międzysesyjnym radni nie 

złożyli interpelacji. 

 

Radny Ireneusz Jung złożył na sesji interpelację o następującej treści: 

„Od dawna obserwuję, jak przez miejscowość w której mieszkam tj. Osiek Drawski przetacza 

się bardzo duża ilość różnego rodzaju pojazdów. Nie ilość tych pojazdów wzbudza jednak 

mój niepokój, a przede wszystkim to, że bardzo często widzę z jak dużą prędkością wjeżdżają 

one do miejscowości pomimo znajdujących się na obu wjazdach znaków zakazu 

przekraczania prędkości 40 km/h. Takie sytuacje maja tutaj miejsce niemalże codziennie. Na 

szczęście jak dotąd ani razu nie doszło tutaj do żadnego nieszczęśliwego wypadku, którego 

ofiarami byliby ludzie. Niestety mniej szczęścia w tym wszystkim maja zwierzęta domowe – 

psy i koty, których ginie pod kołami tych pędzących pojazdów dość dużo. 

Ważną kwestią jest więc, moim zdaniem, zwrócenie dużej uwagi na szukanie sposobów 

wymuszenia na kierowcach ograniczenia prędkości w trakcie przejazdu przez naszą 



miejscowość. Chodzi tutaj przede wszystkim o bezpieczeństwo osób – pieszych. Co prawda 

stawianie odpowiednich znaków drogowych nie zawsze odnosi zamierzony skutek, ale nie 

uzasadnia to absolutnie tego, że by ich nie stawiać wszędzie tam, gdzie jest to konieczne i 

zasadne. 

Jednym z takich newralgicznych miejsc jest wjazd do Osieka od strony Złocieńca. 

Mieszkańcy posesji nr 31B, mieszkańcy Bonina i wszystkie inne osoby przemieszczające się 

pieszo, przechodzą w tym miejscu na drugą stronę jezdni – w stronę chodnika i odwrotnie. 

Mając na uwadze to, o czym już wcześniej wspomniałem tj. pojazdy wjeżdżające z dużą 

prędkością do miejscowości, zasadnym wydaje się być postawienie w tym miejscu znaku 

informacyjnego D-6 PRZEJŚCIE DLA PIESZYCH. 

W imieniu mieszkańców posesji nr 31B, mieszkańców miejscowości Bonin oraz swoim 

własnym wnioskuję o zgłoszenie do zarządcy drogi powiatowej nr 1985Z potrzeby 

wyznaczenia w tym miejscu PRZEJŚCIA DLA PIESZYCH.” 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 6 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji punktu 7. 

 

Ad 7 

 

Wobec braku dyskusji w tym punkcie porządku Przewodniczący Rady Marek Mikulec 

zamknął pkt 7 porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 8. 

 

Ad 8 

Ad 8.1 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Mikulec poprosił o zabranie głosu Wójta Gminy Jana 

Szewczyka na temat projektu budżetu Gminy Wierzchowo na 2022 rok. 

Wójt Jan Szewczyk zabierając głos omówił planowane wydatki bieżące i inwestycje już 

wykonane, które wymagają dużych nakładów finansowych w związku z ich bieżącym 

utrzymaniem, ale są i takie inwestycje, które przynoszą dochody. Do nich należy zaliczyć 

wybudowaną kanalizację sanitarno-ściekową w miejscowościach Będlino, Sośnica i Otrzep. 

Planowane zadania inwestycyjne w 2022 roku: 

 dokończenie budowy sieci kanalizacji sanitarnej dla miejscowości Świerczyna, 

 przebudowa drogi gminnej w Wierzchowie (ulica 3-go Marca), 

 budowa świetlicy wiejskiej w miejscowości Żeńsko, 

 budowa świetlicy wiejskiej w miejscowości Żabinek, 

 wykonanie dokumentacji projektowej na remont dróg gminnych, niezbędnej do 

złożenia wniosków w ramach Programu Polski Ład i w ramach wsparcia dla gmin 

popegeerowskich w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, 

 w chwili pojawienia się zewnętrznych źródeł finansowania - modernizacja 

oczyszczalni ścieków w Wierzchowie oraz rozbudowa remiz strażackich w 

Wierzchowie i w Świerczynie. 

Wójt Jan Szewczyk powiedział, że oczekiwania w zakresie wydatków są dużo większe niż 

przychody bieżące gminy. Jednym z takich oczekiwań jest budowa skateparku w naszej 

gminie. 

Kończąc swoje wystąpienie Wójt Jan Szewczyk zwrócił się z prośbą do Wysokiej Rady o 

podjęcie uchwały budżetowej w przedłożonej przez siebie wersji. 

 

Projekt budżetu Gminy Wierzchowo na 2022 przedstawia się następująco: 

 



1. dochody budżetu w kwocie – 24 036 293,00 zł 

 z tego: 

dochody bieżące – 21 668 642,00 zł 

dochody majątkowe – 2 367 651,00 zł 

2. wydatki budżetu w kwocie 26 982 873,80 zł 

z tego: 

wydatki bieżące -  21 399 532,80 zł 

wydatki majątkowe 5 583 341,00 zł 

3. planowany deficyt budżetu w kwocie 2 946 580,80 zł zostanie pokryty przychodami 

pochodzącymi: 

- z zaciąganych kredytów i pożyczek oraz emisji obligacji komunalnych w kwocie 

1 069 580,80 zł, 

- z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, 

wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze 

szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach 

1 500 000,00 zł, 

- wolnych środków, o których mowa w art. 217 ust. 2 ustawy 377 000,00 zł. 

4. w budżecie tworzy się rezerwy: 

ogólną w kwocie 40 000,00 zł, 

celowe w kwocie 58 000,00 zł z przeznaczeniem na realizację zadań z zakresu 

zarządzania kryzysowego.  

 

 

Ad 8.2 

Przewodniczący Rady odczytał treść uchwał Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Szczecinie Zespół Zamiejscowy w Koszalinie: 

a) Nr LXXX.384.Z.2021 w sprawie wydania opinii o przedłożonym projekcie uchwały 

budżetowej na 2022 rok – opinia pozytywna, 

b) Nr LXXX.385.Z.2021 w sprawie wydania opinii o przedłożonym projekcie  

o wieloletniej prognozie finansowej - opinia pozytywna, 

c) Nr LXXX.386.Z.2021 w sprawie wydania opinii o możliwości sfinansowania deficytu 

przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej na 2022 rok – opinia pozytywna. 

Opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie o projekcie budżetu Gminy 

Wierzchowo na rok 2021  stanowią odpowiednio załączniki numer 5,6 i 7 do nin. protokołu. 

 

Ad 8.3 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Rady Gminy Wierzchowo Ryszard Borowicz, 

który przewodniczył obradom posiedzenia wspólnego Komisji stałych Rady Gminy 

Wierzchowo w sprawie oceny projektu budżetu Gminy Wierzchowo na 2022 rok, odbytego w 

dniu 21 grudnia 2021r. poinformował, że odczytał na posiedzeniu wspólnym Komisji treści 

uchwał Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie, ponadto 

kserokopię treści tych uchwał otrzymali wszyscy Radni.  

Radni nie wnieśli uwag i wniosków do projektu budżetu Gminy Wierzchowo na 2022 rok i 

pozytywnie zaopiniowali: 

- projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wierzchowo na lata 2022-2032 wraz z autopoprawką - druk nr 229 – 13 głosami „za”, przy 0 

głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się”, 

-  projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2022 – druk nr 

230 – 13 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się”. 
 



Protokół Komisji z posiedzenia wspólnego, zawierający opinię w sprawie projektu budżetu 

Gminy Wierzchowo na 2022 rok stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: 

 

Radny Józef Janicki wyraził słowa uznania dla Wójta Gminy Jana Szewczyka za wykonane  

i realizowane inwestycje. 

Radny ponownie zwrócił się do Wójta o wyjaśnienie planowanych wydatków w  Dziale 600-

Transport i łączność – pomoc finansowa dla Powiatu Drawskiego z przeznaczeniem na 

świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego na terenie Gminy 

Wierzchowo – utrzymanie linii użyteczności publicznej – 12 275,00 zł i wydatki związane z 

realizacją usług publicznego transportu zbiorowego przez PKS Złocieniec – 350 000,00 zł. 

Wyjaśnień udzielili Skarbnik i Wójt odsyłając jednocześnie radnego do części opisowej 

 projektu budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2022 – strony nr 36,37 i 38. 

Zapytanie o tej samej treści radny Józef Janicki zgłosił na posiedzeniu wspólnym Komisji w 

dniu 21 grudnia 2021r., na które otrzymał od Wójta i Skarbnik szczegółowe wyjaśnienie.  

 

Radny Ryszard Borowicz stwierdził brak w planie budżetu na rok 2022 instalacji oświetlenia 

ulicznego na terenie posesji nr 47, 50 i 51 w Sośnicy. Zapytał, czy nadal aktualne jest 

zaplanowane spotkanie w tej sprawie z przedstawicielami Nadleśnictwa Świerczyna. 

Radny zapytał również, czy Wójt prowadzi rozmowy ze Starostą Drawskim w sprawie 

złożenia wniosków w ramach Programu Polski Ład na remont dróg powiatowych na terenie 

Gminy Wierzchowo. 

 

Wójt Jan Szewczyk odpowiedział, że nie rozmawiał ze Starostą Drawskim na temat ujęcia 

remontu dróg powiatowych na terenie naszej gminy w ramach Programu Polski Ład. 

Poinformował, że na ten temat będzie rozmawiać ze Starostą po Nowym Roku, które drogi i 

czy w ogóle Starostwo uwzględni w zgłoszeniu do Programu Polski Ład remont dróg 

powiatowych na terenie naszej gminy. 

W sprawie zamontowania lamp oświetleniowych w Sośnicy Wójt poinformował, że jest 

problem z infrastrukturą energetyczną, mimo to zrobi wszystko by wywiązać się z obietnicy, 

rozważając możliwość zamontowania lamp hybrydowych lub zakupienie lamp i 

zamontowanie podliczników. Na temat możliwości zamontowania lamp oświetleniowych 

odbędzie się spotkanie, na które będzie zaproszony między innymi radny i zarazem sołtys 

sołectwa Sośnica Ryszard Borowicz. 

 

 

Ad 8.4.1 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Mikulec przypomniał, że Wójt Gminy Wierzchowo 

wprowadził autopoprawkę do projektu uchwały Rady Gminy Wierzchowo w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchowo na lata 2022 – 2032 – 

druk nr 229, stanowiącą załącznik nr 8 do nin. protokołu. 

Następnie, wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Marek Mikulec poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wierzchowo na lata 2022 – 2032  wraz z autopoprawką – druk nr 229. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr 

XXXVIII/226/2021 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 



Wierzchowo na lata 2022 – 2032 wraz z autopoprawką – która stanowi załącznik nr 9 do 

nin. protokołu. 

 

Ad 8.4.2 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Mikulec poinformował, że Wójt Gminy Wierzchowo 

wprowadził autopoprawkę do projektu uchwały Rady Gminy Wierzchowo w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2022 – druk nr 230, stanowiącą załącznik nr 

10 do nin. protokołu. 

Następnie, wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Marek Mikulec poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2022  

wraz z autopoprawką – druk nr 230. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła uchwałę Nr 

XXVIII/227/2020 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wierzchowo na rok 2022 wraz z 

autopoprawką – która stanowi załącznik nr 11 do nin. protokołu. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 6 porządku 

obrad i ogłosił przerwę. 

Przerwa: 13
35

 – 13
50 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady, stwierdził że na sali obrad obecnych jest 

14 radnych i przystąpił do realizacji punktu 9. 

 

Ad 9 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poddał kolejno pod głosowanie następujące projekty 

uchwał: 

 

1) w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wierzchowie – 

druk nr 231. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XXVIII/228/2021 w sprawie zmiany Statutu Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Wierzchowie – która stanowi załącznik nr 12 do nin. 

protokołu. 

 

2) w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Narkomanii na rok 2022 – druk nr 232. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XXVIII/229/2021 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Narkomanii na rok 

2022  – która stanowi załącznik nr 13 do nin. protokołu. 

 

3) w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji stałych Rady Gminy Wierzchowo – druk 

nr 233. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XXVIII/230/2021 w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji stałych 

Rady Gminy Wierzchowo  – która stanowi załącznik nr 14 do nin. protokołu.  



 

4) w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Wierzchowo – druk nr 234. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XXVIII/231/2021 w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wierzchowo – która stanowi załącznik nr 15 do 

nin. protokołu, 

 

5) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowych oraz 

zwolnienia z obowiązku oddania w dzierżawę nieruchomości gruntowych w drodze 

przetargu – druk nr 235. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XXVIII/232/2021 w sprawie wyrażenia na wydzierżawienie 

nieruchomości gruntowych oraz zwolnienia z obowiązku oddania w dzierżawę 

nieruchomości gruntowych w drodze przetargu – która stanowi załącznik nr 16 do 

nin. protokołu, 

 

6) w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2021 – druk nr 236. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XXVIII/233/2021 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo 

na rok 2021 – która stanowi załącznik nr 17 do nin. protokołu. 

 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 9 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 10. 

 

Ad 10 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec odczytał treści odpowiedzi, które wpłynęły do Biura 

Rady Gminy na zgłoszone  przez radnych w poprzednim okresie interpelacje. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady M.Mikulec zamknął pkt 10 porządku obrad  

i przystąpił do realizacji pkt 11. 

 

Ad 11 
 

W tym  miejscu Wójt Gminy Jan Szewczyk wyraził podziękowanie radnym za uchwalony w 

przedstawionej wersji budżet Gminy Wierzchowo na rok 2022. Za przygotowanie projektu 

budżetu podziękował Skarbnik Marcie Chłopek oraz jej najbliższym współpracownikom oraz 

pozostałym pracownikom samorządowym. Jednocześnie złożył życzenia noworoczne 2022 

radnym i mieszkańcom gminy. 

Ponadto Wójt poinformował, że po Nowym Roku zostanie opracowana szczegółowa 

prezentacja uchwalonego budżetu Gminy Wierzchowo na 2022 rok i opublikowana w 

Biuletynie Informacji Publicznej Gminy Wierzchowo. 

 



Przewodniczący Rady Marek Mikulec podziękował Wójtowi i wszystkim pracownikom za 

przygotowanie projektu budżetu na 2022 rok i również złożył życzenia noworoczne 2022 

radnym i wszystkim mieszkańcom naszej gminy. 

 

Przewodniczący Rady zamknął pkt 11 porządku obrad i przystąpił do realizacji pkt 12. 

 

Ad 12 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy Marek Mikulec  

o godz. 14
06

 zamknął obrady XXXVIII sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

Przewodniczący Rady 

 

    Marek Mikulec 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Podpis protokolanta: 

…………………… 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie przebiegu sesji oraz przebieg głosowania  

w formie wydruku z urządzenia rejestrującego głosowania. 

 


